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Από το υπ’ αριθ. 6/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 176/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης Τ.Σ. Κουμαριάς και σύμφωνη 
γνώμη Δ.Σ. για εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρου από 
την εταιρεία «Μάρμαρα Καλαντζή ΑΒΕΕ». 

 
       Σήμερα 26 Φεβρουαρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-2-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Α. Τσιάρας Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Τοπικών Συμβουλίων 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Τρανίδης    
14. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 154/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

15. Γ. Κάκαρης 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής   
22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 
25. Γ. Ορφανιδης 

 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 17ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 5-2-2007 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Μιχαήλ Σουμελίδη, που έχει ως εξής: 

Η ΤΥΔΚ Ν. Ημαθίας με το αρ. 13539/19-12-06 έγγραφό της, διαβίβασε στον 
Δήμο μας το αρ. 7375/24-11-06 έγγραφο της Περιφέρειας Κεντρ. Μακεδονίας, που 
αφορά αίτημα της εταιρείας «Μάρμαρα Καλαντζή Α.Β.Ε.Ε.» για απ΄ ευθείας 
μίσθωση και εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρου σε δημόσια έκταση εμβαδού 
28.456,96 τ.μ. στη θέση «Λατομείο Περσών» του Δημ. Διαμ. Κουμαριάς. 

Στη συνέχεια το Τοπικό Συμβούλιο Καστανιάς με την αρ. 2/2007 Απόφασή 
του, γνωμοδοτεί θετικά για την εν λόγω μίσθωση και εκμετάλλευση. Κατόπιν αυτών, 
παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να γνωμοδοτήσει για την απ΄ ευθείας μίσθωση 
ή μη και εκμετάλλευση μαρμάρου από την εταιρεία «Μάρμαρα Καλαντζή Α.Β.Ε.Ε.», 
σε δημόσια δασική έκταση εμβαδού 28.456,96 τ.μ. στη θέση «Λατομείο Περσών» 
του Δ.Δ. Κουμαριάς, όπως αυτή ορίζεται στο συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την υπ’ αριθ. 
2/2007 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Κουμαριάς, με την οποία αυτό γνωμοδοτεί 
ομόφωνα για την εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρου από την εταιρεία «Μάρμαρα 
Καλαντζή ΑΒΕΕ» σε δημόσια έκταση εμβαδού 28.456,96 στη θέση «Λατομείο 
Περσών» του Τοπικού Διαμερίσματος Κουμαριάς Δήμου Βέροιας. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 20-2-2007 
εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ., με την οποία εισηγείται ομόφωνα την 
θετική γνωμοδότηση του δημοτικού συμβουλίου για την εκμετάλλευση λατομείου 
μαρμάρου από την εταιρεία «Μάρμαρα Καλαντζή ΑΒΕΕ» στην παραπάνω έκταση. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Ακριβόπουλος: Ποια είναι η άποψη της κας Δημάρχου επί αυτού του θέματος 
σήμερα, γιατί ως επικεφαλής της αντιπολίτευσης την προηγούμενη τετραετία 
συνήθως ήταν αρνητική; 

Δήμαρχος: Ηξερα πολύ καλά τι ψήφιζα και ξέρω πολύ καλά και τι άποψη έχω 
επί του θέματος. Από την αρχή της τετραετίας σας είχα ζητήσει να ληφθούν κάποια 
μέτρα ή τέλος πάντων να υπάρχει μία συνολική πρόταση σε σχέση με τα λατομεία και 
τις λατομικές ζώνες αλλά δεν έγινε ποτέ καμία προσπάθεια. Ηδη έχουμε αναθέσει 
ώστε να έρθει μία ολοκληρωμένη πρόταση σε σχέση με τα λατομεία και τις λατομικές 
ζώνες για να ξέρουμε τουλάχιστον πού επιτρέπεται και πού όχι ώστε να υπάρχει μία 
εικόνα και να γίνεται καλύτερη εκμετάλλευση. Για να έχουμε και κάποια έσοδα, αν 
θέλετε, παραπάνω. Είναι ένα τεράστιο ζήτημα, έχει ήδη ανατεθεί σε συνεργάτες που 
ασχολούνται μ΄ αυτό, κάντε λίγη υπομονή και θα δείτε ότι θα είμαι απόλυτα συνεπής 
με τη θέση μου παλαιότερα. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Αν δεν θυμάται η κα Δήμαρχος, τότε να δικαιολογήσω 

αυτήν την τοποθέτησή της. Αν όμως θυμάται και τοποθετήθηκε έτσι τότε, για άλλη 
μία φορά, λέει αναλήθειες και ανακρίβειες. Στην προηγούμενη δημοτική περίοδο 
πήρε απόφαση το Δ.Σ. και ζήτησε από το Νομαρχιακό Συμβούλιο να καθοριστούν 
λατομικές ζώνες και υποβάλαμε την πρότασή μας. Δεν είμαστε αρμόδιο όργανο το 
Δ.Σ. αλλά μόνο πρόταση κάναμε κι αν το Νομαρχιακό Συμβούλιο δεν έκανε δεκτή 
την εισήγησή μας ή δεν πήγε θέμα ή δεν καθόρισε είναι δική του δουλειά. Ας 
επαναφέρει το θέμα στο Δ.Σ. η κα Δήμαρχος, να πάρουμε απόφαση και με το 
καινούργιο Νομαρχιακό Συμβούλιο να καθοριστούν οι λατομικές ζώνες. Εμείς δεν 
είμαστε αρμόδιοι, μόνο πρόταση κάναμε και μάλιστα ομόφωνα. 



Ακριβόπουλος: Καταρχήν συμφωνώ με την εισήγηση αλλά να πω ότι τότε, 
όταν εισηγούμασταν ως Δημοτικό Συμβούλιο, όλοι της πλειοψηφίας και αρκετοί της 
μειοψηφίας, ξέραμε αν καλύπτει τις προϋποθέσεις του νόμου ή όχι κι έτσι 
αποφασίζαμε.  Δεν ψηφίζαμε χωρίς να ξέρουμε, όπως είπε η κα Δήμαρχος. Αν όμως 
σήμερα άλλαξαν τα πράγματα και οι ρόλοι, κάποιοι πρέπει να πουν και μία συγνώμη 
σε κάποιους επιχειρηματίες, οι οποίοι ήθελαν να επενδύσουν. Αν ακούγαμε τότε την 
κα Δήμαρχο δεν θα επενδύαμε και δεν θα έπαιρνε χρήματα και ο Δήμος ενώ τώρα 
κόπτεται για να πάρει παραπάνω έσοδα. Δυστυχώς όταν υπάρχει ανακολουθία 
θέσεων, αυτό πρέπει κάποια στιγμή να βγαίνει και να ακούγεται. Η κα Δήμαρχος 
τώρα, ως Δήμαρχος, άλλαξε και όπως λένε «άλλαξε ο Μανωλιός κι έβαλε τα ρούχα 
του  αλλιώς». 

Δήμαρχος: Να μη μιλήσουμε για χρήματα που χάθηκαν ή χάνονται, θα γίνει 
μία προσπάθεια να συμμαζευτεί αυτή η υπόθεση. Μη μου θυμίζετε γιατί θυμάμαι 
πάρα πολύ καλά και δε νομίζω να ήρθε θέμα ορισμού λατομικής ζώνης. Μακάρι να 
υπάρχει και θα το δεχτώ. Εγώ είχα κάνει μία αρχική τοποθέτηση και ήμουν 
συνεπέστατη σ΄ αυτήν. Ούτε από τη δική μου ψήφο εξαρτιόταν τι θα γίνει, ούτε είμαι 
η ανόητα ρομαντική που πιστεύει ότι δεν χρειάζονται τα αδρανή υλικά, αλλά πρέπει 
να μπει μία σειρά σ΄ όλη αυτή την ιστορία, πρέπει ο Δήμος να βγάλει χρήματα και 
πρέπει να δει και το περιβάλλον. 

Παυλίδης: Αυτό το θέμα παραλήφθηκε στις 24 Νοεμβρίου κι έπρεπε να 
έχουμε απαντήσει γιατί αν δεν απαντήσουμε θεωρείται ότι δεν υπάρχουν 
απαγορευτικοί λόγοι. Μας το στέλνει η Περιφέρεια και σε τόσο σύντομο χρονικό 
διάστημα δηλ. Ιανουάριο - Φεβρουάριο, δεν μπορεί να γίνει κάποια χαρτογράφηση 
όλων αυτών. Η κα Δήμαρχος είπε ότι έχει δρομολογήσει κάποιες καταστάσεις, 
αντιλαμβάνεστε όμως ότι αυτό το θέμα πρέπει να απαντηθεί, γι’ αυτό και ήρθε μ΄ 
αυτή τη μορφή. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Σκουμπόπουλος: Συμφωνούμε για την αναγκαιότητα της εκμίσθωσης και όχι 

απευθείας. Δεν μπορούμε ν΄ αποφασίσουμε απευθείας εκμίσθωση. Πρέπει να γίνει 
δημοπρασία. 

Ακριβόπουλος: Δεν μεμφόμαστε εμείς την επιτροπή που ορθώς το 
εισηγήθηκε. Άλλη ήταν η φιλοσοφία της τοποθέτησης. Για να απαντήσω την κα 
Δήμαρχο να πω ότι έχουμε υπομονή αλλά εδώ και δύο μήνες ακούμε ότι θα δούμε, 
ακούμε για χρέη και αοριστολογίες. Επιτέλους να δούμε κάτι παραπάνω γιατί απ΄ 
αυτά χορτάσαμε, όπως είχαμε χορτάσει και όλο το καλοκαίρι. 

Παυλίδης: Τα χρήματα αυτά πάνε στο δημόσιο και δεν θα το αναθέσει ο 
Δήμος με απευθείας μίσθωση. Η εκμίσθωση θα γίνει στο δημόσιο αλλά απλά επειδή 
είναι τοποθεσία δημοτικού διαμερίσματος γι’ αυτό έρχεται το θέμα για γνωμοδότηση 
στο δημοτικό συμβούλιο. Επομένως η απευθείας μίσθωση δεν είναι θέμα 
διαπραγματεύσιμο με το Δήμο αλλά με το Δημόσιο. 

Σκουμπόπουλος: Τότε έχει γραφτεί λάθος. 
Παυλίδης: Ετσι το έστειλε η Περιφέρεια. Ετσι σας κατατέθηκε εσάς στις 24 

Νοεμβρίου. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της επιτροπής  
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 5-2-2007 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Μ. Σουμελίδη. 
2.- Το αριθ. 13539/19-12-2006 έγγραφο της Τ.Υ.Δ.Κ. Ν. Αυτ/σης Ημαθίας 
3.-  Την με αριθ. 2/2007 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Κουμαριάς. 
4.- Την από 20-2-2007 απόφαση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ.. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 



 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
 Αποδέχεται την εισήγηση του Τ.Σ. Κουμαριάς και γνωμοδοτεί υπέρ της 
εκμετάλλευσης λατομείου μαρμάρου από την εταιρεία «Μάρμαρα Καλαντζή 
Α.Β.Ε.Ε.» σε δημόσια έκταση εμβαδού 28.456,96 στη θέση «Λατομείο Περσών» του 
Τοπικού Διαμερίσματος Κουμαριάς Δήμου Βέροιας. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  176 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Ν. Τσιαμήτρος Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Ε. Γουναράς 
 Κ. Συμεωνίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Τρανίδης Γ. Ορφανίδης 
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Η.  Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-3-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
 
 
 
 
 


